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United Nations Convention on the Law of the Sea
Montego Bay, 10 December 1982

Deposit by France
of a list of geographical coordinates of points,
pursuant to article 16, paragraph 2 of the Convention

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 1 December 2014, France deposited with the Secretary-General, pursuant to
article 16, paragraph 2, of the Convention, a list of geographical coordinates of points
concerning the baselines for measuring the breadth of the territorial sea of the
Department of La Réunion, as contained in Decree no. 2014-1309, dated

30 October 2013.
The coordinates are referenced to the World Geodetic System (WGS84).
The Decree, including the lists of geographical coordinates of points, are posted

on the website of the Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, Office of

Legal Affairs, at: www.un.org/Depts/los. The Decree will also be published in the next

issue of the Law of the Sea Bulletin.
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REFERENCE: M 7 N.109.2014.LOS (Notification Zone Maritime) Le 3 décembre 2014

Convention des Nations Unies sur le droit de la mer
Montego Bay, 10 décembre 1982

Dépdt par la France
d’une liste des coordonnées géographiques de points,
en vertu du paragraphe 2 de article 16 de la Convention

Le Secrétaire général des Nations Unies communique ce qui suit :

Le 3 décembre 2014, la République Frangaise a déposé aupres du Secrétaire général, en
vertu du paragraphe 2 de ’article 16 de la Convention, une liste des coordonnées
géographiques de points fixant des lignes de base a partir desquelles est mesurée la largeur de
la mer territoriale adjacente aux cotes du département de La Réunion, telle que contenue dans

le décret no. 2014-1309, du 30 octobre 2014.

Les coordonnées se référent au systéme géodésique mondial WGS84.

Le décret comprenant la liste des coordonnées géographiques de points est disponible
sur le site web de la Division des affaires maritimes et du droit de la mer, Bureau des affaires

juridiques, a I’adresse suivante : www.un.org/Depts/los. Le décret sera également publié au

prochain numéro du Bulletin du droit de la mer.
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